
   

 

 

Motie: Nieuw Skatepark in 2018 

De gemeenteraad van Kampen, in vergadering bijeen op 14 december 2017.  

Gelezen het raadsvoorstel majeure keuzes herinrichting Groene Hart. 

Gehoord de beraadslagingen in de commissie Ruimtelijke Ontwikkeling op maandag 4 december. 

Overwegende dat, 
- Kampen een grote groep ’skaters’ kent. 

Constaterende dat, 
- Uit de keuring van het skatepark die de gemeente Kampen in Juli 2017 heeft laten uitvoeren  

door Mr. M.S. Hartveld blijkt dat het Skatepark sterk verouderd is, groot onderhoud nodig 

heeft en dat de huidige staat van het skatepark niet beantwoordt aan het criterium van 

bruikbaarheid en aantrekkelijkheid voor skateboarders. 

- Een essentieel onderdeel van het huidige skatepark is verwijderd. 

- Een grote groep skaters niet of nauwelijks nog gebruik kan maken van het skatepark terwijl 

er bij hen wél een grote behoefte is aan een nieuw, bruikbaar, veilig en aantrekkelijk 

skatepark.   

- Er op dit moment geen budget is gereserveerd voor een nieuw skatepark. 

Van oordeel zijnde dat, 
- Het huidige skatepark is afgeschreven  

- Een gemeente die sport hoog in het vaandel heeft ook buitensporten als skaten mogelijk 

moet maken.  

- De skaters onvoldoende gebruik kunnen maken van het huidige skatepark. Skaters moeten 

hun sport of sociale bezigheid kunnen blijven beoefenen; er is daarom haast geboden bij het 

ontwikkelen van een nieuw skatepark. 

- Een skatebaan op een prominente plek in het Groene Hart thuis hoort   

Verzoekt het college,  
- Om voor de zomer in 2018 een nieuw skatepark te ontwikkelen 

- Dit skatepark te ontwikkelen in samenspraak met de gebruikers 

- Hiervoor het eenmalig budget van de raad over het jaar 2018 aan te wenden  
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